
گروه ســینما و تلویزیون - همزمان با اتمام ساخت و پایان مراحل فنی فیلم 
کوتاه جاده ای »دریا« به کارگردانی صحرا رمضانیان برای ارائه به جشنواره های داخلی 
و بین المللی آماده شد. فیلم کوتاه دریا به نویسندگی و کارگردانی صحرا رمضانیان 
و تهیه کنندگی ایلیا شمس و محمدکاظم شیران پس از طی مراحل تولید خود برای 
ارائه به جشنواره های داخلی و خارجی آماده می شود. بنا بر این گزارش در خلاصه  
داســتان این فیلم آماده اســت: چند دوست برای سفر به شمال کشور برنامه ریزی 
می کنند و خود را برای این ســفر مهیا می کنند اما... فرزانه سلحشور، فرزاد علوی، 
پویا حقیقی، صحرا رمضانیان بازیگران این فیلم کوتاه هســتند. روابط عمومی این 
فیلم کوتاه اعلام کرده است: آرش رمضانی به عنوان مدیر فیلمبرداری، پویا حقیقی 
تدوین و صدا، مصطفا صادقی دستیار فیلمبردار، مصطفا آرین راد طراح گرافیک و 
مجتبی رحامیان عکاس و تصویربردار پشت صحنه در اثر حضور دارند. فیلم کوتاه 
دریا اولین ساخته  صحرا رمضانیان در مقام کارگردان است. او پیش از این به عنوان 
بازیگر در فیلم های کوتاه شاخ گوزن و ریما به ایفای نقش پرداخته است و فیلمنامه  
فیلم ســینمایی ســورنجان و چند اثر کوتاه، سینمایی و سریال را به عنوان نویسنده 
در کارنامه کاری خود دارد. وی از فعالان عرصه تئاتر نیز هست که نمایشنامه های 
خرمگس، مرگ کسب و کار من است، ملکه  موریانه ها را به رشته  تحریر درآورده 
است و آثاری همچون آوازهای عقیم زیر آفتاب، علائم حیاتی در کره ی مریخ، دن 
کیشــوت را به عنوان نویسنده و کارگردان روی صحنه برده است. فیلم کوتاه دریا 
پس از پشت سر گذاشتن مراحل تولید برای ارسال به جشنواره های معتبر داخلی 
و خارجی آماده می شود. همچنین مجموعه ی آموزشی و هنری CNG TV لندن 

)انگلستان( به عنوان حامی مالی و معنوی در این فیلم حضور دارد.

گروه سینما و تلویزیون -رحیم صادق پور تهیه کننده جدید مجموعه »شوخی 
شوخی« درباره جزییات ادامه تولید این مجموعه که پیش از این با تهیه کنندگی زنده 
یاد محمد ابوالحسنی تولید می شد، توضیحاتی ارائه کرد. رحیم صادق پور تهیه کننده 
تلویزیون که بعد از درگذشــت محمد ابوالحسنی عهده دار تهیه کنندگی مجموعه 
»شوخی شوخی« شده است درباره این تجربه به خبرنگار مهر بیان کرد: متاسفانه من 
پیش از این با محمد ابوالحسنی همکاری نداشتم و بعد از فوت او این کار را بر عهده 
گرفتم و اکنون بیشتر از سه ماه است که تهیه کننده برنامه هستم. وی اضافه کرد: در 
این مدت با هرکسی که صحبت کردم از زنده یاد ابوالحسنی به نیکی یاد کرده و این 
جزو نوادر است. او فرد توانا و خوش فکری بود و ایده پردازی های زیادی هم داشت 
که متاسفانه توفیق نداشتم با او همکاری داشته باشم.صادق پور درباره اینکه تغییری 
در برنامه خواهد داد یا خیر؟ اظهار کرد: آقای ابوالحســنی ساختاری را برای برنامه 
در نظر داشت که ما هم در فاز اول ادامه همان ساختار را پیگیری کردیم. قرار نیست 
شــاکله اصلی را دســت بزنیم و در این مدت تیم برنامه ساز همان روند را طی کرده 
است، افراد این تیم از عروسک گردان تا مسئول ویژوال، صحنه، گریم تا صداپیشه، 
ســاخت عروسک و لباس همه در کار خود حرفه ای هستند.این برنامه ساز درباره 
ادامه روند تولید برنامه نیز گفت: ضبط و تولید برنامه اکنون تعطیل است و با توجه 
به برنامه هایی که پیش از این تولید شده، پخش »شوخی شوخی« تا ۱۷ مرداد ادامه 
دارد.وی اضافه کرد: بعد از آن وارد تولید فصل جدید برنامه خواهیم شد. برای فصل 
جدید دکور برنامه عوض می شود و آیتم ها و عروسک های جدید اضافه می شوند. 
همچنین احتمال دارد صداپیشــه های جدیدی هم داشته باشیم. صادق پور درباره 
رویکرد برنامه نیز عنوان کرد: آقای ابوالحسنی شعاری در برنامه داشت که »آگاهی به 
همراه طنازی« بود و ما هم سعی داریم تا آن جایی که برایمان مقدور است با همین 
رویه پیش برویم. خود شــبکه هم تاکید دارد که به ســمتی برویم که برنامه شادتر و 

طنازتر شود و خوشبختانه نگاه مثبتی روی آن وجود دارد.

»دریا«؛ قصه برنامه ریزی برای یک سفر
 دیدنی شد

روایت تهیه کننده »شوخی شوخی«
 از ادامه تولید

آنتن نسیم بین »دورهمی« و »خندوانه« 
تقسیم شد

درگفت وگو با یک منتقد سینما مطرح شد:
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گروه سینما و تلویزیون- در این 
گــزارش حقایقی جالب از فیلم های 

کلاسیک هالیوود را بخوانید.
هیــچ چیز بهتر از این نیســت 
که به تماشــای یک فیلم ســینمایی 
کلاســیک خوب بنشینید. این کار نه 
تنها خاطــرات قدیمی مرتبط با فیلم 
را دوبــاره بــه ما یــادآوری می کند، 
بلکه به نوعی به ما الهام می بخشــد.
اما حتی پس از چندین بار تماشــای 
آثار کلاســیک و قدیمی هالیوود، ما 
اغلب واقعیت هــای پنهان و عجیب 
مربوط به فیلم های مورد علاقه خود 
را نمی دانیم. در این گزارش لیســتی 
از جالب ترین و عجیب ترین حقایقی 
کــه احتمالاً چیزی از آن ها  نمی دانید 

تهیه کرده ایم.
فراتر از یک صحنه مبارزه

فیلم »چه بر سر بیبی جین آمد؟« 
بدون شــک یکی از بهترین فیلم های 
هالیوود اســت. ما در این داستان، هم 
بت دیویــس و هم جوآن کرافورد را 
دوســت داشــتیم، اما چیزی که اکثر 
مردم نمی دانند این اســت که این دو 
نفــر در لباس بازیگــری با یکدیگر 
جدال هــا و درگیری هــای زیــادی 

داشته اند. کرافورد و دیویس معمولا 
ســعی می کردند زمانی که به صورت 
مشترک در صحنه ای از فیلم حضور 
داشــتند، یک دیگر را مورد آزار قرار 

دهند.
نقشه »ب«

در فیلــم »پرنــدگان« آلفــرد 
هیچکاک کارگردان قصد داشــت از 
پرنده ای ساختگی استفاده کند که به 
شــخصیت اصلی فیلم گره خورده و 
به سمت او پرتاب شود. اما این طرح 
مشــکلی را حل نکــرد و کارگردان 
مجبور شــد به جــای آن از پرندگان 

واقعی استفاده کند!
»زنبق های مزرعه«

فیلــم »زنبق های مزرعه« از نظر 

بســیاری یک کلاسیک کالت است، 
اما آنچه شــما نمی دانید این است که 
بودجه این فیلم سینمایی بسیار پایین 
بود. به همین دلیل بازیگر نقش اصلی 
سیدنی پوآتیه، بخشی از دستمزد خود 
را دریافت نکرد؛ و مهمترین قسمت 
کل این رویداد، برنده شــدن جایزه 

اسکار توسط پوآتیه بود.
هزینه هایی که برای ساخت 

»کلئوپاترا« صرف شد
همه ما قبول داریم که کلئوپاترا  
یک فیلم ســودآور نبــود. میلیون ها 
دلاری که کمپانی فاکس قرن بیســتم  
بــرای این فیلم خرج کرد، به ســود 
نرســید. بودجه اولیه اختصاص یافته 
بــه فیلم حدود ۵ میلیون دلار بود، اما 

بودجه واقعی مورد استفاده سازندگان 
فیلم تقریبا ۱۰ برابر بیشتر از این بود!

قد جعلی
اینکــه بســیاری از بازیگــران 
از کفش هــای مخصوصی اســتفاده 
می کنند که بلندتر از حد واقعی آنهارا 
نشان می دهد بر کسی پوشیده نیست. 
از رابــرت داونی جونیــور گرفته تا 
چندین بازیگر مشهور دیگر این کار 
را انجام داده انــد. همفری بوگارت 
نیــز از این قاعده مســتثنی نبود. در 
فیلــم »کازابلانــکا« جعبــه ای به او 
داده شــد تا روی آن بایســتد و روی 
بالش می نشســت تا بلندتر از بازیگر 
مقابلش، اینگرید برگمن به نظر برسد. 
عکس بالا مربوط به فیلم ســینمایی 

»مرد ایرلندی« در سال ۲۰۱۹ است.
شکستگی دنده

اکثر بازیگران بــزرگ از نحوه 
رفتارشــان برای ارائه عملکرد بسیار 
واقع گرایانه در فیلم ها استفاده می کنند 
اما برخی از بازیگران در این کار کمی 
افــراط هم به خرج می دهند. در فیلم 
»Move over Darling«، جیمز 
گارنر باعث شد دو دنده دوریس دی 

بشکند.
»آواز در باران« ، داســتان 

پیانو
آواز زیر باران بدون شک از آثار 
کلاسیک هالیوود است که همگی از 
تماشــای آن لذت برده اند. اما چیزی 
که خیلی ها نمی دانند این است که در 

هنگام فیلمبرداری، جین کلی بازیگر 
بــه دبی رینولدز کــه در هنگام پیانو 
نوازی گریه می کرده اســت، توهین 

می کند.
باستر کیتون در »شرلوک«

در صحنــه فیلمبرداری یک اثر 
آسیب دیدگی ها معمولا رخ می دهد، 
اما خوشبختانه در بیشتر موارد به موقع 
برطرف می شوند. در این مورد، باستر 
کیتون در فیلم ســینمایی »شــرلوک 
جونیــور« دچار آســیب دیدگی و 
شکستگی گردن می شود، اما او چند 
سال بعد متوجه این موضوع می شود. 
البته این آســیب دیدگی تأثیر زیادی 
روی او نگذاشــت و سرانجام بهبود 

پیدا کرد.

لان چینی، هنرمند بزرگ
بیشــتر مردم وقتــی لون چانی 
بازیگــر را دیدند ترســیده بودند. او 
در فیلم های »گوژپشــت نوتردام« و 
»شــبح اپرا« شخصیت های عجیب و 
وحشتناکی را بازی کرده بود که باعث 
ترس مخاطبان می شد. اما به هر حال 
مــردم تحت تأثیر ایفــای نقش وی 
قــرار گرفتند. اما چیزی که اکثر مردم 
نمی دانند این است که او یک بازیگر 
فوق العاده نیســت، بلکه چهره پرداز 
خوب اســت.او تمامــی گریم خود 
بــرای این دو فیلــم را خودش انجام 

داده است.
بیشتر گریه کن!

از رایج تریــن  گریــه یکــی 

صحنه هایی اســت که یــک بازیگر 
اجرا می کند. اما گاهی کارگردان فیلم 
از بازیگر می خواهد بیشتر گریه کند 
اتفاقی که برای یکی از بازیگران فیلم 
»مرا در ســنت لوئیس ملاقات کن« 

اتفاق افتاد.
سگ شنونده

هرگز تصــور نمی کردید یک 
ســگ در این لیســت باشد. در حین 
فیلمبــرداری فیلــم »جادوگر اوز« 
بازیگــران حــدود ۵۰ دلار در هفته 
دریافــت می کردند، امــا به صاحب 
ســگی که در این فیلم حضور داشت 
به صورت هفتگی ۱۲۵ دلار پرداخت 

می شد.
جادوگر می سوزد!

همه ما فیلــم »جادوگر اوز« را 
دوســت داریم و از آن لذت می بریم. 
بسیاری از صحنه های این فیلم امروزه 
همچنان جذاب به حساب می آیند. اما 
در آن زمان انجام بدلکاری ها آسان نبود 
بــه همین دلیل در یکی از صحنه های 
بدلــکاری اتفاقی دور از انتظار افتاد و 
در نهایت منجر به ســوختگی درجه 
دوم و ســوم بازیگر فیلم، مارگارت 

همیلتون شد.

گــروه ســینما و تلویزیون- 
یک ســال و انــدی از اینکه یک فیلم 
سینمایی اکران شود و بعد از یک هفته 
به جدول میلیاردی های سینما اضافه 
شــود، می گذرد. یعنی اساســاً بعد از 
آمــدن میهمان ناخوانــده کرونا این 
اولین بار اســت که یک فیلم سینمایی 
یک هفته ای گیشه میلیاردی را تجربه 

می کند.

البتــه از خیلــی وقــت پیش و 
وقتی برای اولین بار ســینماها تعطیل 
شــد، خیلی ها معتقد بودند اگر فیلم 
خوب، جــذاب و کنجکاوی برانگیز 
در ســینماها اکران و شــیوه نامه های 
بهداشتی در سالن ها رعایت شود، هنر 
هفتم می تواند مخاطبانش را به سینما 

بکشاند.
امــا تن ندادن صاحبــان فیلم ها 

بــه اکــران  آثار خــود بــا توجه به 
فعالیت لغزنده و ناپایدار ســینماها و 
هراس مردم از کرونا و فضای بســته 
ســالن ســینماها باعث شد فیلم های 
کارگردانان شــناخته شــده و مطرح 
ســینمای ایران چون مسعود کیمیایی 
و مجید مجیدی هم اقبالی در گیشــه 

سینماها نداشته باشند.
نکته قابل تامل دیگر در این بین، 

حتی مورد اقبال قرار نگرفتن دو فیلم 
نسبتاً کمدی هفته ای یک بار آدم باش 
و تک خال است که بعد از ماه ها اکران 
همچنان گیشه ای بهتر از یک میلیارد 

نداشته اند.
اما از بهمن سال گذشته و به ویژه 
در اردیبهشــت امســال و برگزاری 
جشــنواره فیلم فجر در بخش ملی و 
جهانی که اتفاقا به صورت حضوری 
هم برگزار شــد به نظر می رســد تا 
حدودی اعتماد مخاطب نســبت به 
امن بودن ســالن های ســینما جلب 
شده است و در عین حال قرار گرفتن 
ســینماها از گروه مشاغل ۳ به گروه 
مشــاغل ۲ امنیت باز بودن سالن های 

سینما حتی بعد از قرمز شدن شهرها 
را نیز تا حدودی تضمین کرد.
حالا به نظر می رســد در 

سایه نگاه حمایتی سازمان 
ســینمایی به فیلم هایی 

که در شرایط فعلی 
دارند  اکران  قصد 
و در کنار امنیت 
روانی سالن  های 

سینما برای مردم، اقبال به هنر هفتم بار 
دیگر بیشتر شده است تا جایی که 
حالا بعد از ۱۷ ماه یک فیلم بعد از 

یک هفته نمایش به باشگاه میلیاردی 
اضافه شده است.

مرتضــی شایســته دبیــر 
شورای صنفی نمایش گفت: 

با توجه به اینکه فروش فیلم 

ساخته  دینامیت  ســینمایی 
مسعود اطیابی از یک میلیارد 
تومان عبور کرده است 
نامه این فیلم به سازمان 
سینمایی ارســال شد تا 
طبق وعده این سازمان به این 

فیلم یک میلیارد تومان تعلق بگیرد.
به کلیه آثار ســینمایی که از ۱۰ 
تیرماه اکران شده اند اعلام می کنیم که 
اگر فروششان به دو میلیارد برسد، یک 
میلیارد تومان از وعده های ســازمان 
ســینمایی تعلق می گیــرد و اگر این 
فروش به پنج میلیارد برسد مجدداً یک 
و نیــم میلیارد دیگر به آنها اختصاص 

پیدا می کند.
در تازه تریــن خبرهــا نیز قرار 
است تا آخر این هفته ۴ فیلم جدید به 
چرخه اکران اضافه شود و باید دید که 
آیا این روند صعودی فروش فیلم ها 
ادامه خواهد داشت و آیا امید به گیشه 

بازگشته است؟    

فروش میلیاردی
 »دینامیت« امید را به گیشه

 بازمی گرداند؟
فروش میلیاردی فیلم سینمایی »دینامیت« آن هم یک هفته بعد از آغاز اکران دل بسیاری را 

به آینده گیشه سینما پس از ضربه کاری همه گیری کرونا گرم کرد.

گــروه ســینما و تلویزیون- 
ســریال های »قوباغــه«، »آنهــا« و 
»می خواهــم زنده بمانــم« که جزو 
تولیدات متاخر شبکه نمایش خانگی 
هستند، ضمن جذابیت هایی که برای 
مخاطبان دارند برخی از کلیشــه های 

سینمایی را تکرار می کنند.
ســریال هــای شــبکه نمایش 
خانگــی این روزها به دلایل مختلف 
و به ویژه به دلیل تعطیلی ســینماها و 
اقبال از پلتفرم ها )به عنوان تنها مرجع 
قانونی ارائه کننده فیلم های سینمایی 
و اکران برخط آثار سینمایی به عنوان 
اصلی تریــن آلترناتیو ســالن های 
سینما(، بســیار بیش از گذشته تولید 

می شوند و مخاطب دارند.  
البته این سریال ها طیفی خاص 
را نمایندگــی نمی کننــد و به لحاظ 
کیفیت ساخت، محتوای ارائه شده و 
خروجی یکســان نیستند اما به دلایل 
شرایط ایجاد شــده فرصتی پررنگ 
برای حضــور و تثبیت خویش یافته 

اند.
ایــن یکه تازی شــبکه نمایش 
خانگــی در غیاب حضــور فعال و 
مســتمر سالن های ســینما )به دلیل 
تعطیلی های مکرر ناشــی از شــیوع 
ویــروس کووید ۱۹( البتــه تماما به 
نفع این تولیدات تصویری نبوده چرا 
که بعضا به شــیوه ای فســت فودی 
با ســرعت بســیار و بدون کار دقیق 
و پرداخت داســتان، تولید شده و به 

نمایش گذارده می شوند.
بعضا پروســه تهیــه و تولید و 
نمایــش برخــی از این آثــار صرفا 
در چندماه صــورت می گیرد و این 
موضوع به شدت بر کیفیت خروجی 
این آثار موثر است و نمودهای آن را با 
دنبال کردن بعضی از این آثار به خوبی 

می توان مشاهده کرد.
البته که در این میان به ندرت می 
تــوان بارقه هایی از کاری متفاوت یا 

پیشگام را مشاهده کرد.
آنچــه در ادامه مــی آید گفت 
وگوی آنتونیا شــرکا منتقــد فیلم و 
ســینما در نقد برخی از سریال های 

شبکه نمایش خانگی است.
وحشــت، ژانری کــه در 

سینمای ایران کمرنگ است

شــرکا در ابتدا و با اشاره به یکی 
از آخرین تولیــدات مجموعه های 
شــبکه نمایش خانگی بیان کرد:  آنها 
)آنها سریالی ایرانی در ژانر وحشت 
بــه تهیه کنندگی پرویز پرســتویی و 
کارگردانی مهــدی آقاجانی و میلاد 
جرموز است که به صورت هفتگی در 
شبکه نمایش خانگی توزیع می شود( 
سریالی ترســناک و در ژانر وحشت 
به تهیــه کنندگی پرویز پرســتویی 
اســت؛ در ژانر وحشت می توان این 
ســریال را جالب عنوان کرد چرا که 
ســینمای وحشت به طور کلی جایی 

در سینمای ما ندارد.
جای جن و پری و روح و شبح 
و ... در ســینمای ما خالی است و این 

گونه نیســت که خیلی به آن پرداخته 
شده باشد و تمام جذابیت های آثاری 
از این دست )و حتی همین سریال( با 
الگوگیری از نمونه هایی است که در 
خارج از کشور سالهاست که جواب 
پس داده اند و کلیشــه هایی که ما در 
سینمای وحشت می شناسیم حاصل 

خروجی این جنس از سینما است.
وی افزود: سریال آنها که در ژانر 
وحشت تولید شده است البته آنچنان 
غافلگیر کننده نیست که من بیننده را 
شــگفت زده کند یا نکته و ابتکار تازه 
ای را در خود داشــته باشــد یا جلوه 
هایی متعدد از وحشت بومی شده را 

به تصویر بکشد.
در قســمت اول و به خصوص 
قســمت دوم )چون سریالی پیوسته 
نیســت و هر قسمت داستان خودش 
را دارد( بحــث بادجن و جنگیری که 
به جنوب کشور )بوشهر و ...( مربوط 
است، مطرح می شود؛ سالهای بسیار 

دور تقوایــی فیلمــی در رابطه با این 
موضوع بــه صورتی مســتندگونه 
ساخته است )بادجن اثر ناصر تقوایی 
۱۳۴۸( که این سریال از آن ایده گرفته 
که جنی از یکی از این مراســم سر از 
خانه یکــی از افرادی در می آورد که 
به آنجا رفته بود تا فیلمی از این مراسم 

تهیه کند.
شرکا ادامه داد: این شیوه داستان 
پــردازی را می تــوان نوعی از بومی 
سازی داستان عنوان کرد؛ یعنی مطرح 
کردن داستانی در ژانر وحشت که از 
پس زمینه کشــور خودمان )جنوب 
ایران( نشــات گرفتــه و اعتقادات و 
خرافات بخشــی از مردم خودمان را 

به تصویر می کشد.

این موضوع برای من جذاب بود 
یعنی فکر کردم که ما هم داستان هایی 
داریــم که بتوانیم در این ژانر تعریف 
کنیم که خاص خودمان باشــد؛ البته 
قسمت سوم این سریال این گونه نبود 
و داستانی را روایت می کرد که در هر 
جای دنیا می تواند اتفاق بیفتد و از نظر 
زیبایی شناسی یا عناصر ساختاری هم 
ابتکار خاصی نســبت به نمونه های 

برتر خارجی نداشت.
وی افزود: امــا به خودی خود 
بــه عنوان یک مجموعه ســریال که 
هرکدام از قســمت هایش داستانی 
در ژانر وحشــت را روایت می کند، 
جذابیت هــای خــودش را دارد و 
کسانی که به این ژانر علاقمند هستند 

از این ژانر لذت می برند.
»می خواهــم زنده بمانم« 
بسیار شبیه به »شهرزاد« است

ایــن منتقد ســینمایی در ادامه 
تصریح کــرد: می خواهم زنده بمانم 

دوره ای تاریخــی را دراماتیزه کرده 
اســت یعنی داستانی دراماتیک را در 
بســتر یک دوره تاریخــی )در دهه 
شــصت و اوایــل انقــلاب و زمان 
جنگ( به تصویر می کشد. به شخصه 
)با توجه مشــکلاتی هم که اخیر در 
روند ادامه نمایش آن پیش آمد( هنوز 
متوجه نشــده ام که چه اصراری بوده 
اســت که این داستان دراماتیک را در 
آن دوره تاریخی بســازند؟ یعنی این 
داستان می توانست حتی به دوره قبل 

از انقلاب بازگردد.
دلیلی نداشت که اصراری بر این 
دوره باشــد یعنی این بستر تاریخی-

سیاسی نقشی در روند داستان ندارد. 
این داســتان یک داســتان شخصی 

است و اساســا داستانی که در رابطه 
با مسائل سیاســی آن دوران خاص 
باشد نیست و ارتباط مستقیمی با آن 
ندارد و اشاره ای هم به مقطع یا اتفاق 
تاریخی خاصی که این داستان در آن 
زمان افتاده باشــد ندارد؛ می خواهم 
زنده بمانم یک داستان معمولی است 
که بازی قدرت هم در این میان نقش 
خودش را دارد. وی افزود: به نظر می 
رسد این شکل از روایت به این دلیل 
است که سریال می خواهم زنده بمانم 
از سرریال شهرزاد بسیار الگو گرفته 
است؛ تنها با این تفاوت که آن سریال 
مربوط به دهه ۳۰ بود و این ســریال 

در دهه ۶۰ روایت می شود.
زن داســتان )بــا بازی ســحر 
دولتشــاهی( در ایــن میــان وجه 
المصالحــه قــرار می گیــرد و او را 
بازیچه قرار می دهند تا بازی قدرتی 
که مردانی در یک مثلث مهم بازیگران 
آن هستند را شکل دهند؛ این موضوع 

بسیار شبیه به داستان سریال شهرزاد 
است.

شــرکا تصریح کرد: البته سریال 
مــی خواهم زنده بمانــم حال و هوا 
و ریتــم کند و نوعــی از تصنع را در 
خود دارد که به نظر می رســد تعمدا 
این گونه اســت و فیلم حال و هوای 
رئالیســتی و واقعی و تاریخی ندارد 
و درامی اســت که با لحنی پر تأنی و 
بانوعی تکلف روایت می شود؛ یعنی 
ساختارش رئال نیســت و فیلمساز 
خواسته اســت تا در بیان بلاغتی به 

خرج دهد.
به همین دلیل است که در بازی 
هــا هم شــکلی از مصنوعی بودن را 
شاهد هســتیم و این مصنوعی بودن 

نه به این دلیل که بازیگران بد باشــند 
)اتفاقا بازیگران خوب بازی می کنند( 
بلکه به این دلیل است که فیلم و زبان 

فیلم این تصنع را می طلبد.
وی تاکید کــرد: حامد بهداد در 
این سریال بار دیگر بازی در نقشی را 
می آزماید که با شخصیت و کاراکتری 
که از او می شناســیم، متفاوت است؛ 
یعنــی خیلی برونگرایانه نیســت و 
بســیار خویشــتن گرایانه اســت و 
حرکتی مثبت در کارنامه کاری ایشان 
اســت ضمن این که دیگر بازیگران 
هم خوب هستند؛ مثلا بابک کریمی 
با این که نقشی کوتاه دارد اما در همان 
مقطع کوتاهی که ظاهر می شــود به 

سریال جان می دهد.
ســریالی  »قورباغــه« 
متفاوت بود و مــا به این گونه 

سریال ها نیاز داریم
شــرکا در مورد سریال قورباغه 
هم بیان کرد: پارســال سریال کرگدن 

)کرگــدن مجموعــه نمایشــی به 
کارگردانــی کیارش اســدی زاده و 
تهیه کنندگــی صادق یاری، محصول 
سال ۱۳۹۸ اســت( را داشتیم که در 
همین حال و هوا روایت می شــد؛ در 
مورد ســریال قورباغــه هم می توان 
گفت که این ســریال یک ســریال 

متفاوت بود.
به نوعی بــا کارهایی که از قبل 
از هومن ســیدی می شناســیم و به 
واســطه فیلم های ســینمایی اش با 
سبک و سیاق و علایق وی در آثارش 
آشــنا بودیم و سریال قورباغه هم در 
راستای همان فیلم ها مانند مغزهای 

کوچک زنگ زده است.
وی یادآور شــد: سیدی در فیلم 
هایش و در این سریال نشان می دهد 
که امضای خاص خودش را  در پای 

آثار خود دارد.
با این که حال و هوای ســریال 
قورباغــه هم مانند فیلم هایش خیلی 
بومــی و داخلــی نیســت )چنانچه 
رخ دادن چنیــن اتفاقاتــی با چنین 
کارکترهایــی برای مــا دور از انتظار 
اســت که چنین آدم هایی رادر ایران 
ببینیم و شــاید از ایــن منظر حضور 
این دســت داستان ها از بستر و منظر 
اجتماعی جامعه ای که در آن زندگی 
می کنیم، دور باشــد( اما فکر می کنم 
وجود چنین سریال هایی لازم است؛ 
چرا که چنین داستان هایی هم فضا و 
مخاطب خودشــان را دارند و در ژانر 
خودش ارزش هــای خود را دارد و 
خروجی نشان داد که سازنده در تولید 

این اثر موفق بوده است.
شرکا خاطرنشان کرد: در مورد 
بــازی ها هم باید بگویم که فرشــته 
حســینی را به تازگی و به واسطه این 
نقش شــناختم )گرچه مــی دانم که 
این اولین کار او نیســت( و چهره ای 
جدید اســت که به سریال و سینمای 
ایران معرفی شــده و در بازیگران زن 
و نقش هایشان این هنرمند می تواند 
دستاوردی برای سینما و فیلم های ما 
باشد چون هم به لحاظ فیزیکی و هم 

به لحاظ بازی متفاوت است.
نویــد محمدزاده هــم در این 
سریال مانند باقی آثارش خوب است 

و من بازی او را می پسندم.

آنچه »قورباغه«، »آنها« و »می خواهم زنده بمانم« دارند و ندارند

حقایقی جالب و عجیب از فیلم های قدیمی جهان
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حالا به نظر می رسد در سایه نگاه حمایتی سازمان سینمایی به فیلم هایی که در شرایط فعلی قصد اکران 
دارند و در کنار امنیت روانی سالن  های سینما برای مردم، اقبال به هنر هفتم بار دیگر بیشتر شده است 
تا جایی که حالا بعد از ۱۷ ماه یک فیلم بعد از یک هفته نمایش به باشگاه میلیاردی اضافه شده است.


